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InterPelacie
l.Zwracamsig z pro5b4 o zalokerie przezprezyderfa-w zakladce d9 en

*;.-* *t^ft1"i. 1-t"* 
wraz z podaniem kwoty na jakie sqzawarta

w naszym *o1"r"oiriui" tt ."j"rt , do lct6rego mogq zag)qdai y::!r,
frrnkcjonuje * Toru"it', a ostahi; dolTcryllnowroclaw' g&ie koszt takre'1

,rf.f"iU:lt stosunkowo niewielki' nieco ponad 3 tysiqce'

Zamieszczeri"**;;;;;o*o*lpubticzny-ch-inform":'it*!1113]:^j::t*
,,*O*a"* , J" kt6rego diqcajqmiasta i gm-rny w Polsce w celu poprawy Jawnoscl

i Eansparentnos. i "v. 
i" piii#6o' E""it"t^"ie^? zauw uff la Komi sj a Rewizyj na"

orazRada Miasta* ""h*";;-d"iJi'ir'zoret" 
Dlatego proszg o podjgcie jak

najszybszych dzialan w tej sprawie'

2. W imieniu mieszkaric6w naszego miasta' jako radny i przedstawiciel

wojewodv ktj"*-;il;;"ttkiit:,* yd" spolecanej wojew6dzkiego

Szpitala sp".j"li,tv;;;s; i'"'fr' q' J^er-zjeo iqplq*f:" w::?*u'
proszq pana pre 

"y'a.'xtuZ 
ptnUuTt",?19 tys' zl' jako dofinansowame

zakupu sprzgtu medycmego w.postacr karetki Pogotodl'Y" ' -
wspomnianym 'aitufu 

leJzq sig i pracujq licznie nasi mieszkaricy' Ten

drobny r"r, '" 'ii'il;'t#;/by 
dobrze odebrany przez spolecznos6

lokaln4. W prztJo'"i' takie dofinansowania ze strony wloclawskiego

samorzqdu mi"fy-*L.i*"' "n*iazty 
w postaci dotacji dla pracovmi

hemodynamiczrej naszego s ryitala'
3. Zwtacamsig do pana pr 

"'yd"ntuo 
wyjl{nienie jaki byl klucz doboru

komisji do spraw dffi;i;-;;i.t t"'if"wtqejszej oferrv zlozonej w

"*-ry* 
tontutsie ofett narealbacig zaAana publicmego w zakresle

powierzania, **pit";; I ;;;;;th"ty^turiuw fizvczn€1 w 2ot1r' prznz

organizacje pozarz4dowe, oraz inne po-dmiow orowadzqce dzialalno66

pozytku publi"-"JJ * "rl-" 
rttrto !'"?"i' We wspomnianej Komisji'

Urzad Miasta tt ;;;;;fu ; z.ofogowrm tkl4'i".: s.4'tv*" t-:tjll:
organizacji ,"r*'':'rff*fl za*i"- niekt6rych organizacji' ich reprezentac;a

powinna byi lit^;;;;it*" tpo*oa siebie powinny wskaza6 czlonk6w

w/w komisji' p"""Ji" *.ltl staaizie powinni zasiadat radni z brarzowel

Komisji Kultury i SPortu'



Na pro6bg mieszkanc6w naszego miasta, wnoszgponownie do pana

pr.tyO"nL o spowodowanie usunigcia Smieci z niezagospodarowanej
'aauH"uulicySrebmej,poloionej250m'odlJtz'QduMiasta'Tadzalka

za5miecana jeit notorycznie i jest w4tpliwq wiryt6wkq w cenlrum miasta'

Na pro6bg mi e, proszg pana

spowodowanie wydhrZenia czasu fwania syqnalizaqi dla pieszych o 8 do

10 sekund na rondzie im. Wielkiej Orkiestry Swiqtecznej Pomocy w

pobli2u,,Tesco -. Zbyt krdtki czas, poz-t alajqcy na przej dcie pieszych .,,
,po*oa"j" ich irytacjg i mo2e doprowadzit' do nieszczg5liwych wypadk6w


